
 MESTO Nové Mesto nad Váhom 
 Komisia dopravného rozvoja mesta 

 

 

Zápisnica č. 2/2023 

zo zasadnutia komisie dopravného rozvoja mesta  

pri MsZ Nové Mesto nad Váhom  konaného, dňa 13.6.2023 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program: 

1.Otvorenie 

2.Rôzne  

3.Záver 

 

K bodu č.1: 

Zasadnutie komisie otvorila tajomníčka komisie, Alena Rudyová.  

K bodu č.2: 

V tomto bode vystúpila obyvateľka mesta pani Slezáková, ktorá členov komisie oboznámila 

s problematickým parkovaním na ulici Letná. Záverom svojho vystúpenia požiadala členov 

komisie, aby zvážili a odporučili možné dopravné značenie na tejto ulici (Zákaz zastavenia), čo 

by podľa jej slov na ulici pomohlo. Po tomto rokovanie opustila. 

Komisia sa k tomuto problému vyjadrila v tom zmysle, že by tejto lokalite prospelo 

zjednosmernenie ulice s následným povolením parkovania na jednej strane ulici pozdĺžne. Vec 

sa bude dať realizovať až po vybudovaní pozemnej komunikácie na ulici Južná. Komisia 

zjednosmernenie ulice odporúča.  

Tajomníčka komisie predložila podnet občana k osadeniu spomaľovacích prahov na ulici 

Mostová. Vzhľadom k šírkovým parametrom ulice komisia neodporúča osadenie 

spomaľovacích prahov.  

Tajomníčka komisie predložila podnet komisie pre ochranu životného prostredia, 

k zjednosmerneniu pozemných komunikácií pri Materskej škole Bl. Alexie na ulici J. Kollára. 

Komisia odporúča celú lokalitu riešiť jednosmernými komunikáciami s možnosťou 

vybudovania parkovacích plôch zatrávňovacími tvárnicami.  

Tajomníčka komisie predložila podnet občana na ulici Vinohradnícka, v ktorom požadoval 

vylúčenie dopravy a jej presmerovanie k sídlisku Južná cez ulicu Banskú. Komisia tento návrh 

neodporúča. 

Tajomníčka komisie predložila podnet občana pána Karáska, v ktorom požadoval osadenie 

spomaľovacích prahov pri priechode pre chodcov na ulici Čachtická (pri Zariadení pre 

seniorov). Komisia osadenie neodporúča, cesta nie je v správe mesta a na ceste II/504 sa 

spomaľovacie prahy neosádzajú.  



Tajomníčka komisie predložila žiadosť spoločnosti Falcon Slovakia o prenajatie pozemku 

mesta na ulici Južná s tým, že by na ňom vybudoval samostatný vjazd do areálu tejto 

spoločnosti. Komisia neodporúča vybudovanie nového samostatného vjazdu (v zmysle 

územného plánu).V tejto lokalite je plánovaná budúca výstavba nájomných bytov a prenájom 

pozemku na uvedený účel by ju mohol skomplikovať. Spoločnosť má vstup do svojho areálu 

zabezpečený. 

Tajomníčka komisie predložila podnet Miloša Majerníka, v ktorom požadoval posunutie 

dopravnej značky na križovatke ulíc Vinohradnícka – M. Rázusa. Komisia neodporúča 

posunutie tejto dopravnej značky. Ďalej p. Majerníka v ďalšom podnete požadoval 

vybudovanie chodníka pre chodcov na ulici Hviezdoslavova na zatrávnenej ploche pri 

obchodnom dome Jednota. Komisia vybudovanie chodníka odporúča. 

Tajomníčka komisie predložila žiadosť o opätovné prerokovanie zjednosmernenia ulice D. 

Štubňu v smere od ulice Klčové na ulicu 1. mája s tým, že p. Miroslav Tinka /zástupca 

obyvateľov horeuvedenej ulice/ žiada jednosmernú premávku v opačnom smere. Komisia 

potvrdila svoje predchádzajúce rozhodnutie a neodporúča jednosmernú premávku od ulice 1. 

mája na ulicu Klčové.  

Ďalej vystúpil Bc. Rastislav Farkaš, ktorý navrhol vyznačenie vodorovného dopravného 

značenia v križovatke ulíc Klčové – Dr. I. Markoviča. Komisia odporúča dať upraviť projekt 

dopravného značenia tak, aby bol zapracovaný aj vnútroblok sídliska Rajková. Ďalej Bc. R. 

Farkaš upozornil a dal podnet na odstránenie všetkých dopravných značiek „Prejazd zakázaný“ 

z dôvodu, že táto dopravná značka je už neplatná. Komisia odporúča odstránenie všetkých 

takýchto dopravných značiek na území mesta.  

V rámci tohto bodu vystúpila členka komisie, Ing. Petra Vráblová-Bilková, ktorá predložila 

verzie dopravného projektu vyznačenia zvislého a vodorovného dopravného značenia v okolí 

športovej haly a zimného štadióna. Komisia z daných projektov odporučila jeden konkrétny 

projekt, ktorý sa môže realizovať. Ďalej predložila dopravný projekt na vybudovanie 

dopravného značenia pre parkovanie TAXI na ulici Malinovského. Komisia neodporúča projekt 

realizovať z dôvodu rozhľadových pomerov.  

Na konci vystúpil občan pán Kamil Pavlovič, ktorý predložil komisii na posúdenie návrhy 

dopravného riešenia prepojenia ulice Tematínska – Čachtická na cestu II/504. Toto prepojenie 

je logickým pokračovaním predĺženie ul. Tematínska a zabezpečuje optimalizáciu rozdelenia 

dopravy v ramci Modlenického poľa. Komisia uvedený zámer vzala na vedomie, odporúča 

doplniť návrh až po prepojenie na plánovanú okružnú križovatku ul. Čachtická – Banská.  

K bodu č.3: 

 

Záver:  Tajomníčka komisie ukončila zasadnutie komisie a poďakovala sa za účasť. 

 

V Novom Meste nad Váhom, 19. 06. 2023 

Predseda: Martin Kolesár    Tajomníčka: Alena Rudyová 

Podpis:                 Podpis: 


